

DE-GB



SOFT & SODA

family

15

MOBITEC.BE
CHAIRS, TABLES, AND MORE...

Soft & Soda
CONCEPT

4 Sitzhöhen: h40 - h47 - h62 - h82cm
seating heights: h40 - h47 - h62 - h82cm



3 Höhen hocker: h47 - h62 - h82cm
barstools heights: h47 - h62 - h82cm



3 Versionen: unicolor - bicolor - Soda
versions: unicolor - bicolor - soda



12 Farben für Garn und/oder Knöpfe
button or/and stitching colours



Soft & Soda

H40





SEATS SOFT UNI H40 +A, SOFT DUO UNI H40 +A / Hip Hop anthracite - E11, SOFT BI H40 +A / Hip Hop anthracite - grey - E11 TABLE COVENTRY PB1 H40 / E11

Soft h40

Unicolor



Soft uni h40 -a



Soft duo uni h40 -a



Soft uni h40 +a



Soft duo uni h40 +a

Bicolor



Soft bi h40 -a



Soft duo bi h40 -a



Soft bi h40 +a



Soft duo bi h40 +a





Soda uni h40 -a



Soda duo h40 -a



Soda uni h40 +a



Soda duo h40 +a



Soft & Soda

H47



Unicolor



Soft uni h47 -a



Soft stool uni h47 -a



Soft uni h47 +a

Bicolor



Soft bi h47 -a



Soft stool bi h47 -a



Soft bi h47 +a



Soft h47



Soda h47



Soda h47 -a



Soda stool h47 -a



Soda h47 +a



Soda h47



CHAIRS SODA H47 -A / Hip Hop grey - deco red - E52 , SODA H47 -A / Hip Hop red - deco grey - E52

TABLE LANCASTER PB5 (+extension) / E11

Soft & Soda

H62



Soft unicolor



Soft stool uni h62 -a

Soft bicolor



Soft stool bi h62 -a

Soda



Soda stool h62 -a



Soft & Soda

H82



Soft & Soda h82

Soft unicolor



Soft stool uni h82 -a



Soft bicolor



Soft stool bi h82 -a

Soda













Soda stool h82 -a











Dimensions










seats

						
 Soft & Soda h40-a	82	46	61	49	71	-
 Soft & Soda h40+a	82	46	74	49	71	66
 Soft & Soda duo h40-a	82	46	121	49	71	-
 Soft & Soda duo h40+a	82	46	134	49	71	66

chairs

						
 Soft & Soda h47-a	83	50	49	43	61	-
 Soft & Soda h47+a	83	50	62	43	61	67

stools

						
 Soft & Soda stool h47-a	-	50	42	40	40	-
 Soft & Soda stool h62-a	-	65	42	40	40	-
 Soft & Soda stool h82-a	-	85	42	40	40	-



CHAIR SODA H47 -A / Hip Hop silver - deco orange - E11

Soft & Soda
COMPOSITION

Soft & Soda h40 - h47

DE

1 Zusammensetzung der Sitzfläche:

Das Gestell besteht aus massiver Buche und Sperrholz mit Nosag Federn.

Die neu entwickelten, weichen HR-Schäume mit einer sehr hohen Dichte von 45kg/m³ verbinden eine große Anschmiegsamkeit für mehr Komfort mit einer hohen Dichte für eine größtmögliche Lebensdauer.

Der HD-Schaum von 55kg/m³ ist ein HR-Schaum, welcher aus erneuerbaren Rohstoffen gefertigt wird.

2 Zusammensetzung des Rückens:

Der Rücken ist mit elastischem Gurtband ausgestattet. Ein Nylontuch sorgt für einen optimalen Komfort.

Die Oberkante des Rückens wird durch ein Gummiband von 10 mm Durchmesser verstärkt. Diese sichert die Anschmiegsamkeit des Rückens.

3 Untergestell:

Holzuntergestell wahlweise aus massiver Buche, Eiche oder Nussbaum in diversen Beiztönen erhältlich.

4 Gleiter:

Standardausführung für die Holzbeine: kunststoffgleiter optional Filz,- oder Metallgleiter je nach Bodenbeschaffenheit



GB

1 Composition of the seat:

The structure is made of solid beech and plywood panels with Nosag springs in the seat.

New technology using very flexible high density (45kg/m³) HR-foam. Very flexible to guarantee greater comfort and from high density to ensure a longer life. HD foam 55kg/m³ is a HR-foam produced with renewable raw materials.

2 Composition of the back:

The backrest is equipped with elastic straps and a nylon mesh to ensure optimum comfort.

The top of the back is reinforced with a Ø10mm elastic cord providing flexibility in the back.

3 Feet:

Solid beech, solid oak or solid walnut wood in various stain colours.

4 Gliders:

Standard equipment for wooden feet: plastic, felt or metal gliders according to your flooring-type

Soft & Soda stool h47-h62-h82

DE

1 Zusammensetzung der Sitzfläche:

Das Gestell besteht aus massiver Buche und Sperrholz. Aufbau: Die massiven Holzteile sind miteinander verzapft. Die neu entwickelten, weichen HR-Schäume mit einer sehr hohen Dichte von 45kg/m³ verbinden eine große Anschmiegsamkeit für mehr Komfort mit einer hohen Dichte für eine größtmögliche Lebensdauer.

Der HD-Schaum von 55kg/m³ ist ein HR-Schaum, welcher aus erneuerbaren Rohstoffen gefertigt wird.

2 Untergestell:

Holzuntergestell wahlweise aus massiver Buche, Eiche oder Nussbaum in diversen Beiztönen erhältlich.

Trittleiste in gebürstetem Edelstahl.

3 Gleiter:

Standardausführung für die Holzbeine: kunststoffgleiter optional Filz,- oder Metallgleiter je nach Bodenbeschaffenheit



GB

1 Composition of the seat:

The structure is made of solid beech and plywood panels

New technology using very flexible high density (45kg/m³) HR-foam. Very flexible to guarantee greater comfort and from high density to ensure a longer life. HD foam 55kg/m³ is a HR-foam produced with renewable raw materials.

2 Feet:

Solid beech, solid oak or solid walnut wood in various stain colours. Footrest in brushed stainless steel.

3 Gliders:

Standard equipment for wooden feet: plastic, felt or metal gliders according to your flooring-type

Soft & Soda
FINISHINGS



■ Stoff- und Lederkollektion:

Die kompletten STOFFE (Klasse 2-3-4-5-6-7), sowie LEDER (Leder 1 – Leder2 - Leder 3) aus unserer allgemeinen Mobitec Kollektion sind für alle Modelle der Familie Soft et Soda verfügbar.

■ Gestelle:

Für die Holzgestelle, sind alle Beiztöne auf BUCHE (P/M), EICHE (E) und NUSSBAUM (N) aus unserer Kollektion verfügbar.

■ Gleiter:

Für die Holzgestelle, standardmäßig mit Kunststoffgleitern, Filz- oder Metallgleiter auf Anfrage. Gegen Aufpreis sind ebenfalls PTFE (Teflon) Gleiter verfügbar.

Unsere allgemeine Kollektion mit unseren Ausführungen ist auf Anfrage über unsere Verkaufsabteilung verfügbar.

Upholsteries: ■

All FABRICS, FAUX-LEATHERS (price class 2-3-4-5-6-7) as well as all LEATHERS (price class leather 1-2-3) from our Mobitec general finishings collection are available for the entire Soft et Soda family.

Chairs feet: ■

For the wooden feet, all stain colours in BEECH (P/M), OAK (E) and WALNUT (N) from our general finishings collection are possible.

Glidors: ■

For the wooden feet, you can choose between plastic, felt or metal gliders. Also available, at a surcharge, are the PTFE/Teflon gliders.



Our complete Mobitec general finishings collection is available on simple request by our internal services.



■ Stoff- und Lederkollektion:

Die kompletten STOFFE (Klasse 2-3-4-5-6-7), sowie LEDER (Leder 1 – Leder2 - Leder 3) aus unserer allgemeinen Mobitec Kollektion sind für alle Modelle der Familie Soft et Soda verfügbar.

■ Knöpfe und/oder Garn:

Knöpfe und/oder Garn (nur eine Farbwahl möglich) sind in den 12 Farben des Stoffes Hip Hop verfügbar.

■ Gestelle:

Für die Holzgestelle, sind alle Beiztöne auf BUCHE (P/M), EICHE (E) und NUSSBAUM (N) aus unserer Kollektion verfügbar.

■ Gleiter:

Für die Holzgestelle, standardmäßig mit Kunststoffgleitern, Filz- oder Metallgleiter auf Anfrage. Gegen Aufpreis sind ebenfalls PTFE (Teflon) Gleiter verfügbar.

Unsere allgemeine Kollektion mit unseren Ausführungen ist auf Anfrage über unsere Verkaufsabteilung verfügbar.

Upholsteries: ■

All FABRICS, FAUX-LEATHERS (price class 2-3-4-5-6-7) as well as all LEATHERS (price class leather 1-2-3) from our Mobitec general finishings collection are available for the entire Soft et Soda family.

Buttons and stitching colours ■

For buttons and/or stitching (just one choice of colour possible) the 12 Hiphop fabric colours are available.

Chairs feet: ■

For the wooden feet, all stain colours in BEECH (P/M), OAK (E) and WALNUT (N) from our general finishings collection are possible.

Glidors: ■

For the wooden feet, you can choose between plastic, felt or metal gliders. Also available, at a surcharge, are the PTFE/Teflon gliders.



Our complete Mobitec general finishings collection is available on simple request by our internal services.

Special thanks to:

Mr & Mrs Brasseur / Lemmens
Mr & Mrs Charlier / Czaja

Photography by:

Christian Charlier "Xact production"
www.xact-photography.com

Links:

www.mobitec.be



* Sizes and colours are approximate.
Mobitec Systems SA reserves the right to modify or update any product without prior notice.

COPYRIGHT

All Mobitec, names, photos, text and others intellectual property used in this catalogue are the copyright of Mobitec.
Any infringement or abuse of our copyright will be pursued by law. Mobitec always reserves the right to make changes or additions to the descriptions or features given in this brochure in the light of technical developments or availability of materials.
We are not responsible for variations in colour, or dimensions, as variations are possible whenever products are hand-made.

MOBITEC . All rights reserved. Reproduction of any part of this catalogue without written consent is prohibited.

MOBITEC .BE
CHAIRS, TABLES, AND MORE...

11, Stockbergerweg
B-4700 Eupen

Tél.: +32 87 59 69 69

Fax: +32 87 55 37 08

Info@mobitec.be
www.mobitec.be

